
Aanvullende schriftelijke vragen cfm art. 50 RvO gesteld door GroenLinks in de raadsvergadering van 

28 mei 2019 m.b.t. Golfbaan Spijk

1. Hoe kan het dat de ODR dacht dat er schone bouwstof werd toegepast terwijl dit niet het geval 

bleek te zijn en waar is het fout gegaan, bij de beoordeling van de vergunning, bij de certificering 

van het ophoogmateriaal of bij de beoordeling van het certificaat.

2. Hoe ziet het saneringsplan eruit en is dat acceptabel of wordt er vanwege de hoge kosten 

gekozen voor een next best oplossing


